

ACTA JUNTA AFA FERRAN SUNYER - 07 DE MARÇ DE 2024

Assistents:

Cristina (3r)

Angélica (1r)

Maria (1r)

Suzanne (Secretaria)

Ariadna (Tresoreria)

Xavi (Entorn)



Punt 0. Fora de ordre del dia

Es veu necessari intentar un monogràfic dins àmbit de repensing perquè la Maria pugui posar-se mes al dia de dinàmiques de les activitats que es promouen, propera diada de Sant Jordi.

Comentem que seguim amb el tema de la renovació de la presidència obert i que la renovació mes formal de Secretaria la farem quan es resolgui també presidència per fer un únic tràmit.

Punt 1. Impagats 2024 vs pressupost

Es comenta el recull de dades dels impagats de la remesa de rebuts AFA de 2023/2024. Un cop Tresoreria ha fet el recull des de Secretaria es farà comunicació individual a les famílies per tal d'aclarir el motiu del impagat, proposat nova forma de pagament o si s'escau tramitar la baixa.

En funció del feedback rebut d'aquesta acció inicial es veurà si cal fer algun altre tipus de comunicació per poder aclarir els que quedin pendents.

Quan donem per resoltes les incidències i tinguem aproximació de la subvenció caldrà una revisió del pressupost anual per si s'hagués d'ajustat algun punt.

Punt 2. Tall de carrer 15 de març.

En el marc de Revolta Escolar com es venia fent el curs passat s'ha comunicat a l'administració el proper tall de carrer per el 15 de març de 2024. A data d'avui hi ha 19 escoles que també es sumen a aquest tall. El fil conductor per aquesta data es la Seguretat.

Es proposa comentar amb les famílies de 6è si volguessin traslladar el berenar que organitzen el divendres a la tarda al tall del carrer. També seria interessant muntar la paradeta de venda de material AFA.

Com a taller es comenta i s'acorda tirar endavant la següent proposta:

Es farà conèixer a l'escola el tall del 15 de març i es demanarà que en facin difusió a les aules tot demanant als infants que plasmin en un dibuix la seva idea de carrer Viladomat, SEGUR, SALUDABLE, SENSE SOROLL, SENSE CONTAMINACIÓ, etc el poden fer a classe, a casa , o el mateix dia del tall posaríem una taula amb fulls i colors. Els infants que vulguin podran venir al tall i entregar el dibuix, pel sol fet d'entregar-lo se'ls hi canviarà per una participació en el sorteig d'un val de 20€ per a la llibreria GADIAL. Els dibuixos mes significatius es passaran a un pdf que mirarem d'enviar al districte junt a altres reivindicacions.

Aprofitarem el tall per treure i muntar la carpa que hi ha a la local de l'AFA per veure en quin estat està per poder-la fer servir en altres esdeveniments.

Punt 3. Berenar intercultural

El berenar s'organitza i es dinamitza des de l'escola i està programat pel dijous 18 d'Abril.

A AFA se'ns demana ajuda per la logística del muntatge, Suzanne ens comenta la falta de voluntaris però a la mateixa reunió, Maria, Cristina, Angélica i Ariadna comenten que poden ajudar, així que aquest punt quedaria cobert.

Es comenta de fer el muntatge deslocalitzat i no tot junt com any passat, fent servir l'espai de la pèrgola nova, la carpa AFA si està en bon estat i una altra part junt a la rampa que fa ombra.

Fins al 18 d'Abril queden obertes possibilitats tipus música, etc.

Punt 4. Festa primavera

Finals d'Abril amb el berenar + Sant Jordi i inicis de maig amb els festius, ponts, etc dificulten trobar data per a la festa de primavera. S'acorda fixar la data al diumenge 26 de maig. El format seria el dels darrers anys pel que caldrà gestionar la coordinació de les paelles, carpes, tallers, etc.

S'intentarà actualitzar les rodes del Patxoca amb el pare que va fer la instal·lació anterior.

També es posa sobre la taula l'opció de renovar l'estructura del Patxoca per una d'alumini. No es faria aquest any. Caldria saber pressupostos i en tot cas incloure-ho en la subvenció del proper any.

Punt 5. Sant Jordi

Suzanne ens comenta que es vol iniciar la petició per recollir llibres al tornar de les vacances de Setmana Santa 02 d'abril fins el 12 d'abril. El format seria el mateix dels últims anys. Es comprarien llibres sobretot pels cursos superiors de segona ma per a completar les taules.

Caldrà voluntaris pel muntatge i atenció de les taules a l'escola.

Punt 6. Quina Escola Volem

Suzanne ens comenta aquesta iniciativa de l'escola. Es gestionada i finançada per l'escola i tracta de dinamitzar amb agents externs la participació de les famílies i el claustre amb tallers buscant la millora general de la vida escolar. També es comenta que de cara a inicis del curs 24/25 també es faria alguna sessió o treball enfocat a l'AFA.

Punt 7. Torn obert

Cristina que forma part del grup de bàsquet de mares ens comenta que la iniciativa compleix 10 anys i estan pensant en fer una celebració.

Es faria la data del 2 de juny. Amb intenció de fer una trobada amb antigues jugadores i potser també amb altres escoles. Activitat esportiva i després pica-pica/dinar.

Es comenta que el permís s'hauria de demanar a l'escola i s'acorda que faran mail a l'escola amb copia a l'AFA. Es comenta que la dinamització de l'acte seria assumida per les mares organitzadores però que caldria algú de l'AFA pel tema claus, etc. En funció de l'evolució de la proposta s'anirà fent seguiment.